



Tuesday 27 April 2010 / Mardi 27 avril 2010

**ELECTION OF A JUDGE
TO THE EUROPEAN COURT OF HUMAN RIGHTS
IN RESPECT OF UKRAINE
27 APRIL 2010**

Second part of the 2010 Ordinary Session

**ÉLECTION D'UN JUGE
À LA COUR EUROPÉENNE DES DROITS DE L'HOMME
AU TITRE DE L'UKRAINE
27 AVRIL 2010**

Deuxième partie de la Session ordinaire de 2010

Results / Résultats

Members voting / <i>votants au total</i>	210
Spoilt or blank ballot(s) / <i>bulletin(s) nul(s) ou blanc(s)</i>	0
Votes cast / <i>suffrages exprimés</i>	210
Votes for absolute majority / <i>votes pour la majorité absolue</i>	106

The votes were cast as follows /
Les suffrages ont été exprimés comme suit

Mr Serhiy HOLOVATY	77
Mr Stanislav SHEVCHUK	16
Ms Ganna YUDKIVSKA	117

Mrs YUDKIVSKA, having obtained an absolute majority of votes cast, is elected a judge of the European Court of Human Rights for a term of office of 6 years starting as of the date of taking up office and in any event not later than 3 months as from 27 April 2010. When Protocol No. 14 of the European Convention on Human Rights comes into force on 1 June 2010, this term of office will be extended *ipso jure* to a period of 9 years.

Mme YUDKIVSKA, ayant obtenu une majorité absolue des suffrages exprimés, est élue juge à la Cour européenne des Droits de l'Homme; son mandat de 6 ans commence le jour de la prise de fonction et, en tout état de cause, pas plus tard que 3 mois à compter du 27 avril 2010. Lorsque le Protocole 14 de la Convention européenne de droits de l'homme entrera en vigueur le 1^{er} juin 2010, ce mandat sera prolongé de plein droit pour atteindre un total de 9 ans.